
Studio Hi-Fi Headphones



Specifications

Speaker:

Frequency Response: 

Impedance:

Sensitivity:

Rating Power: 

Max Power:

Cable 1:

Cable 2: 1.5m straight cable with microphone

2m-3m coiled cable

20mW

10mW

108dB ± 3dB

32Ω ± 15%

50mm neodymium driver

20Hz-20KHz

Thank you for choosing Studio Hi-Fi Headphones. Please follow all sides of this user guide to ensure 
proper use.
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Microphone Impedance: 2.2KΩ

Microphone Sensitivity: -38dB ± 3dB

Net Weight: 260g



Features

High Fidelity and Deep-reaching Sound
The 50mm large neodymium driver and innovative technology deliver high definition sound in new 
perfection and reproduces all your music's dynamics and controlled bass that audiophiles need.

6.35mm & 3.5mm Audio Jack Design and Stable Wired Connection
Our solution is for the adapter-free headphones. They come with a detachable spring cable that with 
3.5mm & 6.35mm plug on each end. For connecting to ordinary audio devices, such as, mobile phone, 
iPad, iPod, etc., you can plug the 6.35mm side into the headphones, the other side to your music player 
device; For connecting to professional musical instruments, such as Mixer, Turntable, you can plug the 
3.5mm side into the headphones, and the other side connect your Mixer, guitar, drum through audio 
interface or sound box.

3.5mm 6.35mm

L R L R

3.5mm, 6.35mm jack works with limit slot, no matter how much movements there is,
the cable is very stable to avoid noise during the usage.
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Through audio interface 
or sound box



Perfect Fit - 30° Adjustable Ear Shell & 3° Rotating Ear Cups
The ear shell can be turned 30 degrees inward and be slightly moved back and forth to perfectly cover 
your ears, which are flexible headphones that can be naturally adjusted to fit any sized head.

1.5m standard cable with mic & 2m-3m coiled cable
Remote control function               

/
/ /
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3°



Premium Comfort Ear Pads and Excellent Noise-cancelling Performance
The over ear pads are covered with premium soft PU leather for extended comfort and added 
passive noise isolation.

 The static 2m cable can be stretched up to 3m for extended use.

Share Port Technology
You can connect multiple headphones to one device, no splitters needed. Use the 6.35mm to 3.5mm 
line to share your music with someone else.

3.5mm3.5mm
3.5mm 6.35mm

R RLL
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What‘s in the box？
1 x  HiFi Headphones 
1 x  3.5mm Audio Jack Cable
1 x  6.35mm to 3.5mm Cable

1 x  Portable Bag
1 x  User Manual



Q: Why do you have 2 plugs on the headphones, one for 6.35mm and one for 3.5mm?

A: For connecting to ordinary audio devices, such as, mobile phone, iPad, iPod, etc., you can plug the 
6.35mm jack into the headphones, the other side to your music player device; For connecting to 
professional musical instruments, such as Mixer, Turntable, you can plug the 3.5mm jack into the 
headphones, and the other side to your Mixer, guitar, etc. which means it is free from using the 6.35mm 
(1/4 inch) to 3.5 mm male to female stereo adapter.

Q: How long is the cord? Does the cord have a built in mic?

A: The headphones are attached with two cables: 
   Cable 1: 2m-3m coiled cable / Cable 2: 1.5m straight cable with microphone

Q: Can you play these with a keyboard? Or do you need an adapter?

A: Yes, they can play with electronic keyboard (electronic piano), no adapter needed.

Q: Are they on-ear or over-ear?

A: They are over-ear. The headphones are larger in diameter than the average person's ear, and the 
cushioned edge of headphones fit around the outside edge of your ear.

Q: Are these “open back” or “closed back” headphones？

A: They are closed-back headphones.

FAQ
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Please sign up for OneOdio warranty service at www.oneodio.com. OneOdio warrants that this product, for 2 
years from the date of retail purchase by the original end-use purchaser, when delivered to you in new condition, 
in original package, from an OneOdio authorized reseller and used in normal conditions, is free from any defects in 
manufacturing and workmanship. We will, at our sole option, repair or replace (using new or refurbished 
replacement parts) any defective parts within a reasonable period and free of charge.

This warranty does not cover defects resulting from improper or unreasonable use or maintenance; failure to 
follow operating instructions; accidents; excess moistures; insects; lightning; unauthorized alteration or modifica-
tion of original condition; damage caused by inadequate packing or shipping procedures; loss of, damage to or 
corruption of stored data; damage caused by use with non-OneOdio products; the product that requires 
modification or adaptation to enable it to operate in any country other than the country for which it was 
designed, manufactured, approved and/or authorized, or repair of products damaged by their modifications; and 
products purchase from unauthorized dealers.

In the event damage has occurred to products, you must follow these instructions: 

Within two months, contact info@oneodio.com with order number in e-commerce website after you 
discover a product defect (or should have discovered it, if such product defect was obvious);
In order to get professional solutions from OneOdio, please give a detailed explanation of how the damage 
occurred.
Return the products. OneOdio will, at our sole option, repair or replace (using new or refurbished
replacement parts) any defective parts within a reasonable period of time and free of charge.
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Email us at info@oneodio.com with faulty products.
Pls attach the video and the description of the product. We could solve the problem with more details timely. 
Those who email with videos and detailed descriptions will be awarded with 1 gift products.

If you can't connect the headphones to your cell phones or other devices, please ask us for complete FAQ 
guidance of Bluetooth Headphones, you can find the solutions finally!

Depending on your head/ear size/shape, it may be a little tight (feels like“on ear") for someone to wear which 
is designed to avoid sound leakage. In case of that and to get both audio and wearing comfort, please take off 
the headphone every 2 hours to get your ears relaxed and protect them from the muggy environment in use.

This limited warranty gives you specific legal rights, and you also may have other rights that vary from state to 
state or country to country. Some places do not allow limitations on implied warranties or the exclusion or 
limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations or exclusions may not apply to you.

Thank you for choosing OneOdio. We hope you enjoy our product. Do you like the purchase experience in our 
store? We d appreciate it if you can share your fair product review and feedback. If you are not completely 
satisfied, please reply to info@oneodio.com Or you can contact us via Telephone: 00852-6940-3848 (Mon to Fri 
9:00 am - 6:30 pm, UTC+8 HKT) so that we may address your concerns before you leave a product review.



Spezifikationen

Vielen Dank, dass Sie sich für Studio Hi-Fi Kopfhörer entschieden haben. Bitte befolgen Sie alle Seiten 
dieser Bedienungsanleitung, um eine ordnungsgemäße Verwendung sicherzustellen.
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Lautsprecher:

Frequenzgang:

Impedanz:

Empfindlichkeit:

Nennleistung:

Maximale Leistung：

Kabel mit 3,5mm zu 6,35mm Anschluss:

Kabel mit 3,5mm zu 3,5mm Anschulss : 1,5m gerades Kabel mit Mikrofon

2m-3m Spiralkabel

20mW

10mW

108dB ± 3dB

32Ω ± 15%

50mm Neodym Treiber

20Hz-20KHz

Mikrofon-Impedanz: 2.2KΩ

Mikrofonempfindlichkeit: -38dB ± 3dB

Nettogewicht: 260g



Eigenschaften
Hochauflösender und tiefgreifender Klang
Der 50mm großer Neodym Treiber und die innovative Technologie liefert High-Definition-Sound in 
neuer Perfektion und reproduziert die Dynamik und den kontrollierten Bass Ihrer Musik, die DJs und 
Audiophile brauchen.

6,35mm & 3,5mm Audiostecker Design und Stabile Kabelverbindung
Unsere Lösung ist geeignet für die adapterlosen Kopfhörer. Sie werden mit einem abnehmbaren 
Federkabel mit 3,5mm und 6,35mm Stecker an jedem Ende geliefert. Zum Anschluss an normale 
Audiogeräte wie Mobiltelefon, iPad, iPod usw. können Sie die 6,35mm Klinkenbuchse in die Kopfhörer 
und die andere Seite an das Musikabspielgerät anschließen. Zum Anschluss an professionelle 
Musikinstrumente wie Mixer, Turntable, können Sie den 3,5mm Klinkenstecker in die Kopfhörer und die 
andere Seite an Ihren Mixer, Ihre Gitarre usw, durch Audiointerface oder Box anschließen.

3,5mm& 6,35mm-Klinke arbeitet mit einem Grenzschlitz, egal wie viel Bewegung vorhanden ist, 
das Kabel ist sehr stabil, um Geräusche während des Gebrauchs zu vermeiden. 
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3.5mm 6.35mm

L R L R

Durch Audiointerface oder 
Sound-Box



Perfekte Passform-30° verstellbare Ohrmuschel & 3° Rotierende Ohrmuscheln
Die Ohrmuschel kann um 30 Grad nach innen gedreht und leicht hin und her bewegt werden, um 
Ihre Ohren perfekt abzudecken. Das Studio HiFi-Headset ist ein flexibles Headset, das sich natürlich 
jeder Kopfgröße anpasst.

1,5m Standardkabel mit Mikrofon & 2m-3m Spiralkabel 
Fernsteuerungsfunktion

/
/ /
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3°



Premium Komfort Ohrpolster und hervorragende Geräuschunterdrückung
Die Over Ear Ohrpolster sind mit hochwertigem Memory Foam PU Leder abgedeckt, um 

Shareport-Technologie
Sie können mehrere Kopfhörer an ein Gerät anschließen und keine Verteiler sind erforderlich.
Verwenden Sie die 6,35 mm bis 3,5 mm-Linie, dann können Sie Ihre Musik mit anderen teilen.

 

Das statische 2m-Kabel kann für eine längere Nutzung bis zu 3m gedehnt werden.

mehreres Komfort und passive Geräuschisolation zu bekommen.
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3,5mm3,5mm
3,5mm 6,35mm

R RLL

Was ist in der Box?
1 x HiFi-Kopfhörer
1 x 3,5 mm Audio-Klinkenkabel
1 x 6,35 mm zu 3,5 mm Klinkenkabel

1 x tragbare Tasche
1 x Benutzerhandbuch



F: Warum gibt es 2 Kopfhörerstecker, einen für 6,35mm und einen für 3,5mm?
A: Zum Anschluss an normale Audiogeräte wie Mobiltelefon, iPad, iPod usw. können Sie die 6,35mm 
Klinkenbuchse an die Kopfhörer und die andere Seite an das Musikabspielgerät anschließen. Zum 
Anschluss an professionelle Musikinstrumente wie Mixer, Turntable können Sie den 3,5mm Klinken-
stecker in die Kopfhörer und die andere Seite an Ihren Mixer, Ihre Gitarre usw. anschließen. Dadurch 
ist es unnötig für extra Verwendung von 6,35mm (1/4 Zoll) auf 3,5mm /Stecker auf Buchsenadapter.

F: Wie lang ist das Kabel? Besitzt das Kabel einen eingebauten Mikrofon?
A:Die Kopfhörer sind mit zwei Kabeln konzipiert:
   Kabel 1: 2m-3m Spiralkabel  /   Kabel 2: 1,5m Kabel mit Mikrofon 

F: Kann man diese mit einer Tastatur spielen? Oder benötigt man einen Adapter? 
A: Ja, sie können ohne Adapter mit elektronischer Tastatur (elektronisches Klavier) gespielt werden.

F: Sind sie on-ear oder over-ear?
A:  Sie sind over-ear. Die Kopfhörer haben einen größeren Durchmesser als das Ohr des Durch-
schnittsmenschen, und die gepolsterte Kante der Kopfhörer passt an die Außenkante Ihres Ohres.

F: Sind diese "Open Back" oder "Closed Back" Kopfhörer?
A: Sie sind Closed Back Kopfhörer.

FAQ
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Bitte melden Sie sich unter www.oneodio.com für den OneOdio-Garantieservice an. OneOdio garantiert, dass 
dieses Produkt für einen Zeitraum von 2 Jahren ab dem Datum des Einzelhandelskaufs durch den ursprünglichen 
Endverbraucher, wenn es Ihnen in neuem Zustand, in Originalverpackung, von einem von OneOdio autorisierten 
Wiederverkäufer geliefert und unter normalen Bedingungen verwendet wird, verwendet wird frei von Herstel-
lungs- und Verarbeitungsfehlern. Wir werden nach unserer alleinigen Wahl defekte Teile innerhalb eines angemess-
enen Zeitraums und kostenlos reparieren oder ersetzen (unter Verwendung neuer oder überholter Ersatzteile).

EINGESCHRÄNKTE GARANTIE

Diese Garantie deckt keine Mängel ab, die auf unsachgemäße oder unangemessene Verwendung oder Wartung 
zurückzuführen sind. Nichtbeachtung der Bedienungsanleitung; Unfälle; überschüssige Feuchtigkeit; Insekten; Blitz; 
unbefugte Änderung oder Modifikation des ursprünglichen Zustands; Schäden durch unzureichende Verpack-
ungs- oder Versandverfahren; Verlust, Beschädigung oder Beschädigung gespeicherter Daten; Schäden durch 
Verwendung mit Nicht-OneOdio-Produkten; Produkt, das geändert oder angepasst werden muss, damit es in 
einem anderen Land als dem Land betrieben werden kann, für das es entworfen, hergestellt, genehmigt und / 
oder autorisiert wurde, oder Produkte repariert, die durch ihre Änderungen beschädigt wurden; und Produkte, 
die bei nicht autorisierten Händlern gekauft werden.

Was nicht gedeckt ist?

Wenden Sie sich innerhalb von zwei Monaten mit der Bestellnummer auf der E-Commerce-Website an 
info@oneodio.com, nachdem Sie einen Produktfehler entdeckt haben (oder hätten ihn entdecken müssen, 
wenn ein solcher Produktfehler offensichtlich war).
Um professionelle Lösungen von OneOdio zu erhalten, erläutern Sie bitte ausführlich, wie der Schaden 
aufgetreten ist.
Senden Sie die Produkte zurück. OneOdio wird nach unserer alleinigen Wahl reparieren oder
Ersetzen Sie defekte Teile (unter Verwendung neuer oder überholter Ersatzteile) innerhalb eines angemess-
enen Zeitraums und kostenlos.

Wie reicht man einen Anspruch ein?
Falls Produkte beschädigt wurden, müssen Sie die folgenden Anweisungen befolgen:
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Mailen Sie uns unter info@oneodio.com mit fehlerhaften Produkten.
Bitte fügen Sie das Video und die Beschreibung des Produkts bei. Wir könnten das Problem rechtzeitig mit 
mehr Details lösen. Diejenigen, die E-Mails mit Videos und detaillierten Beschreibungen senden, erhalten 1 
Geschenkartikel.

HINWEIS
Wenn Sie diesen Kopfhörer nicht mit Ihren Handys oder anderen Geräten verbinden können, fordern 
Sie bitte eine vollständige FAQ-Anleitung zu Bluetooth-Kopfhörern an. Endlich finden Sie die Lösungen!

Abhängig von Ihrer Kopf- / Ohrgröße / -form kann es für jemanden etwas eng sein (fühlt sich wie „am 
Ohr“ an), um Schallleckagen zu vermeiden. In diesem Fall und um sowohl Audio als auch Tragekomfort 
zu erhalten, bitte Nehmen Sie den Kopfhörer alle 1 bis 2 Stunden ab, um Ihre Ohren zu entspannen und 
sie vor schwülen Umgebungen zu schützen.

Diese eingeschränkte Garantie gewährt Ihnen bestimmte gesetzliche Rechte, und Sie haben möglicher-
weise auch andere Rechte, die von Staat zu Staat oder von Land zu Land variieren. Einige Orte erlauben 
keine Einschränkungen impliziter Garantien oder den Ausschluss oder die Einschränkung von Neben- 
oder Folgeschäden, sodass die oben genannten Einschränkungen oder Ausschlüsse möglicherweise nicht 
für Sie gelten.

Vielen Dank, dass Sie sich für OneOdio entschieden haben. Ich hoffe, Ihnen gefällt unser Produkt. Gefällt 
Ihnen das Einkaufserlebnis in unserem Shop? Wir würden uns freuen, wenn Sie uns Ihre faire Produktbew-
ertung und Ihr Feedback mitteilen könnten. Wenn Sie nicht vollständig zufrieden sind, antworten Sie bitte 
an info@oneodio.com. Oder kontaktieren Sie uns per Telefon: 00852-6940-3848 (Mo bis Fr 9:00 - 18:30 
Uhr, UTC + 8 HKT) Wir können Ihre Bedenken ansprechen, bevor Sie eine Produktbewertung abgeben.

Andere Gesetzliche Rechte



スタジオ Hi-Fi ヘッドホン をご選択いただきありがとうございます。 本マニュアルに従って正しくご
使用ください。

基本仕様

φ50mm NdFeB磁石ドライバー：

20-20,000Hz再生周波数：

32Ω± 15%インピーダンス：

-38dB ± 3dBマイク感度：

Φ6.3 mmステレオ標準/φ3.5mmステレオミニプラグ：

3Mカールコードケーブル1：

1.5Mマイク付きストレートコードケーブル2：
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マイク インピーダンス： 2.2KΩ

定額パワー： 10mW

最大パワー： 20mW

重量： 260g



高忠実度で迫力満点なサウンド
強磁力50mmCCAWボイスコイルドライバーを搭載、音の解像度が高めて変なひずみがなく、音源に入っている一
つ一つの音源がクリアに聞こえます。自然で伸びやかな中高域と、タイトで力強い低域、高性能な消音パフォーマン
スと合わせて音楽の感動をありのままに伝えます。各楽器の解像度を落とさず存在感のある演奏を聞かせてくれる
のでノイズキャンセルの効果も相まって外でも音楽に没入できます。 

6.35mm & 3.5mmジャック，安定した有線接続 
3.5mmプラグでスマホ、iPad、iPodなどの一般的なオーディオ機器に接続するには、6.35mmプラグをヘッドホンに
差し込み、幅広く対応しています。6.35mmプラグでオーディオインターフェースとサウンドボックスを介して電子ピア
ノ、ヤマハピアジェーロなどの電子楽器やモバイル端末等に幅広くご使用いただけます。

特徴

3.5mm 6.35mm

L R L R

3.5mm＆6.35mmケーブルの一端をジャックに差し込むと固定することができる、
不意な接触でプラグを回して雑音などの不具合の発生することを防止します。
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オーディオインターフェース
とサウンドボックスを介して



完璧なフィット感-上下30°と前後3°回転イヤーカップ
イヤーカップは内側に30度回転可能、前後3°に動かして耳を完全に覆うことができます。あらゆるサイズの頭に合わ
せて自然に調整できる柔軟なヘッドフォンです。

スマホでの使用を想定したマイク付きのストレートコード
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3°

/
/ /



快適なイヤーパッドと優秀な遮音設計
快適なフィット感、柔軟性と通気性があり、密閉度が高いソフトイヤーパッドで、周囲のノイズを軽減。

OFCリッツ線2mカールコード(伸長時約3m)

音楽シェア機能
着脱可能な片出しケーブルと、どちらのハウジングにもケーブル接続可能なデュアルエントリー機能で
仲間と音楽を共有可能なデイジーチェーン接続φ6.3mm標準ステレオプラグ変換アダプタ不要、
1台の設備のステレオ音楽を数人同時に楽しむことができます。 
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3.5mm3.5mm
3.5mm 6.35mm

R RLL

セット内容
1 x  HiFi ヘッドホン 
1 x  3.5mmオーディオケーブル
1 x  6.35mm to 3.5mm 変換ケーブル
 

1 x  キャリーバッグ
1 x  日本語説明書



FAQ

Q:イヤホン有線ケーブルはどのくらいの長さですか？マイク機能は搭載されていますか？
A：1本２～３mコイル状延長コードと1.5mマイク付きの標準ケーブルが付属しています。

Q:キーボードには使えますか？アダプター付きの必要がありますか？か？
A:キーボードには使えます。 その以外、電子ピアノ、ヤマハピアジェーロなどの電子楽器やモバイル端末等に幅
広くご使用いただけます。 3.5mm～6.35mm変換ケーブルが付属されますのでアダプターが不要です 。

Q:オーバーイヤータイプですか？オンイヤータイプですか？
A:オーバーイヤータイプです。  洗練なデザイン柔らかい耳覆い式防音ハウジングを用いられ、イヤーパッドには
肌触りのよい上品合皮製が着装、長時間のリスニングにも快適に過ごすことが出来ます。

Q:ヘッドフォンに2つのプラグ（6.35mmと3.5mm）があるのはなぜですか？
A:3.5mmプラグでスマホ、iPad、iPodなどの一般的なオーディオ機器に接続するには、6.35mmプラグをヘッドホ
ンに差し込み、幅広く対応しています。 6.35mmプラグで電子ピアノ、ヤマハピアジェーロなどの電子楽器やモバ
イル端末等に幅広くご使用いただけます。 3.5mm～6.35mm変換プラグが不要です。

Q:密閉ダイナミック型でしょうか？オープン型でしょうか？
A:密閉ダイナミック型ヘッドホンです。
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　弊社のウェブサイトwww.oneodio.comにご登録いただきますと、ご登録情報に基づき、より良いサポートをご提供さ
せて頂きます。
　OneOdioは、オリジナルパッケージに梱包されていた新品の本製品について、OneOdioの認定販売代理店から通常の
使用時において材質および製造上の欠陥がないことを、購入者が販売店から購入した日より2年間保証します。欠陥部品
を無償で合理的な期間内に修理または交換（新品または改装された交換部品を使用）します。

　本保証は(1)誤用、不正使用、(2)製品の取扱説明書に従わない使用法、(3)事故、(4)過度の湿気、(5)昆虫、(6)落雷、(7)電
力サージ、(8)オリジナルの状態からの不正改造、(9)不十分な梱包または出荷手続きに起因する損害、(10)保存データの
紛失、破損、破壊、(11)非OneOdioの製品との使用に起因する損害、(12)設計、製造、承認または許可された国以外の国で
使用可能にするための改造および適応に必要な製品、またはこれらの改造による損害した製品の修理、無許可の販売者
から購入した製品、から生じた問題を対象としません。

本保証の非適用範囲

保証書

製品に損傷が生じた場合は、以下の手順に従ってください。
●不具合がございましたら、info@oneodio.comまでメールしてください。不明点を説明頂いた上に、動画を追加頂ければ
素敵なギフトを贈ります。
●なお、OneOdioからサポートお保証をご提供させていただく際に必要となりますので、不具合や損傷の状態、どのように
起こったかなど出来るだけ詳細にお伝えください。
●お問い合わせの結果、弊社に調査が必要となった場合、OneOdioまで製品をご送付ください。その際、元の領収書とそ
の製品の購入証明書(UPSラベルまたは梱包明細書)の写し、記入したクレームフォームを製品と一緒に入れ、印刷した返
品認証番号を返品パッケージの表面に貼ってください。(クレームフォームには返品の案内が含まれます)。送付時の送料
は一時的にお客様が負担となりますが、本限定保証の範囲内に該当する場合は払い戻し致します。

修理の依頼について



21

    本保証は、お客様に対し特定の法的権利を賦与し、またお客様は州(国または地域)によって異なる他の権利を有する
ことがあります。州(国または地域)によって黙示保証の制限、または偶発的、必然的な損害の除外と制限に関する制限を
認めておらず、ここに示した制限はお客様に該当しない場合があります。

     OneOdioをお選びいただきありがとうございます。弊社の製品を問題なくご利用になりましたか？購入体験がよくな
りましたか？もしお時間があれば、お手数ですが、お客様は商品ページでアマゾンショップOneOdioへの購入体験をシェ
アしてお願いいたします。レビューとフィードバックをいただけませんか？そうすれば、他のカスタマーもお客様のご意見
を参考できます。もし当商品について何か問題があれば、お気軽にご連絡頂くようにお願い致します。メールアドレス：
info@oneodio.comTel:00852-6940-3848(月曜から金曜の午前10時から午後7時30分まで)ご協力ありがとうございます
。何卒よろしくお願いいたします。

１、本製品と携帯電話やその他のデバイスへの接続がうまくいかない場合は、ヘッドホンに関するよくある質問ガイダ
ンスをお読みください。

2、頭/耳の大きさや形に応じて音漏れを防ぐように設計させていますが、使う方によっては側圧が強く感じる場合があ
ります。その場合は快適にご使用いただくため、ヘッドホンを1～2時間するごとに外し、耳にリラックスさせるようにし
てください。また音量を上げすぎないでください。極端な大音量は耳を痛める原因となります。

使用上のご注意

その他の法的権利




